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Z A P I S N I K 

sa 12. sjednice Odbora za financije i proračun, održane dana 13. veljače 2019. godine 
godine s početkom u 09,00 sati u prostorijama Istarske županije u Pazinu, Dršćevka 3 
 
 
Sjednici prisustvuju članovi Odbora za financije i proračun: Tedi Chiavalon, Aleksa Vale, 
Marija Kadoić Balaško i Vili Rosanda.  
 
Svoj izostanak opravdala je dr. sc. Sanja Radolović.  
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: Valerio Drandić – predsjednik Upravnog vijeća 
Opće bolnice Pula, Tatjana Matošević – pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije 
Istarske županije, Davorka Maras Tkačuk – pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za 
zdravstvo i socijalnu skrb Istarske županije, županije i Melita Ferenčić - pomoćnica tajnice 
Stručne službe Skupštine Istarske županije.  
 
Sjednicu otvara predsjednik Odbora za financije i proračun Tedi Chiavalon, pozdravlja 
prisutne, konstatira kvorum i predlaže slijedeći 

 
D N E V N I   R E D 

1. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o poslovanju i izgradnji Opće bolnice Pula  
2. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije osobe u 

2019. godini 
3. Prijedlog Odluke  o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i  rasporedu sredstava za 

decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2019. godini 
4. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava decentraliziranih 

funkcija u 2019. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima Istarska županija ima 
osnivačka prava 

5. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkog društva Plinara d.o.o. 
Pula kod Istarske kreditne banke d.d. Umag 

6. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Bolnice za ortopediju 
i rehabilitaciju „Prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj o dugoročnom kreditnom zaduženju u 
kunama za financiranje adaptacije zgrada bolnice 

7. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na  Odluku Upravnog vijeća Istarskih domova 
zdravlja o dugoročnom kreditnom zaduženju u kunama za financiranje projekta obnove 
radiološke opreme Istarskih domova zdravlja s digitalizacijom 

8. Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav javnog 
navodnjavanja Valtura za 2019. godinu 

9. Razno. 



                                                             
 

- Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.  

Ad-1. 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o poslovanju i izgradnji Opće bolnice Pula 

 
Valerio Drandić obrazlaže izvješće o poslovanju i izgradnji Opće bolnice Pula. 
Navodi kako je 13 godina u Upravnom vijeću Opće bolnice Pula i kako svih 13 godina se 
ostvaruje gubitak bolnice i to oko 20-tak milijuna kuna godišnje. Gubitak se ostvaruje zbog 
malog limita koji zadovoljava 80% potreba, a ne 100%. Nije to slučaj samo sa Općom 
bolnicom, već i sa drugim bolnicama, iako je OB najdiskriminiranija bolnica od svih bolnica.  
Nadalje navodi kako se u predloženim zaključcima koji su priloženi, traži od HZZO dubinsko 
snimanje poslovanja Opće bolnice kako bi se utvrdilo stvarne potrebe i utvrdio novi limit, a 
pogotovo zbog činjenice da se seli u novu bolnicu i da će nova bolnica imati nove zdravstvene 
usluge, nove djelatnosti, nove odjele i nove uređaje koji su ultra skupi (CT, MR) i sl.  
Više je puta od strane župana i UO za zdravstvo tražen sastanak sa HZZO, ali do toga nije 
došlo. Troškovi nove bolnice biti će puno veći, ali usluge koje će pružat, rasteretit će Rijeku, 
Zagreb i Gospić. U Novoj bolnici namjerava se pojačano razviti kardiologiju pa će se vjerojatno 
velikim dijelom rasteretiti Rijeku. Za novu bolnicu već postoji kadar koji bi došao iz drugih 
regija. 
Krajem trećeg mjeseca bila bi gotova tzv. stacionarna zgrada u koju bi uselila djelatnost 
kompletne Mornaričke bolnice i svi odjeli iz stare zgrade ginekologije.  
Ako se želi osnovat Medicinski fakultet i iskoristit sredstva EU fondova treba osigurati prostor 
u Mornaričkoj bolnici. Sveučilište je spremno preuzeti obveze i Mornaričku bolnicu vrlo brzo 
prilagoditi svojim potrebama.  
Ključno pitanje je pitanje financijskih sredstava kojih će nedostajati, to pitanje je izrečeno i na 
sjednici Vlade RH koja je održana u Puli, a o čemu je obavješteno i Ministarstvo zdravlja RH. 
U građevinskom djelu bilo je mnogo promjena i odstupanja od projekta, pa će biti vjerojatno 
prekoračenje u iznosu od cca 150 milijuna kuna. Potrebno je naglasiti da niti jedna promjena 
nije napravljena a koja nije bila potrebna. 
Zbog mijenjanja propisa i zakona pojavili su se i neki novi troškovi. Stoga su mijenjani svi 
prozori i staklene stijene što je dodatni trošak od 15-tak milijuna kuna. Mijenjana je i 
napredovala tehnologija u medicini tj. prošlo je dosta vremena od pripreme projekta do 
završetka gradnje, pa nije primjereno određene varijante primijenit u novoj bolnici. 
Kad se ne bi moglo osigurati tih 150 milijuna kuna onda bi se trebao jedan dio stare opreme 
preseliti u novu bolnicu što ne bi bilo lijepo ni efikasno. 
Najveća prednost u novoj bolnici će biti dnevna bolnica odnosno velika poliklinika, koja će 
imati mnogo veću protočnost od današnjeg kapaciteta.  
Na toj lokaciji biti će i hitni prijem kao i heliodrom. Na razini RH priprema se helikopterska 
služba i svake se godine radi na tome, ali traže se velika sredstva, a Istarska županija smatra 
da može imati jeftiniju varijantu od te ponuđene.  
Na sjednici Skupštine biti će prisutan zamjenik ministra zdravlja dr. Plazanić koji je na čelu 
Povjerenstva koje prati izgradnju i opremanje Opće bolnice Pula, te je značajno uključen u 
donošenje odluka oko Opće bolnice Pula.  
Na Skupštini će biti i ravnateljica OB Pula, dr. Fedel koji će dati informacije o medicinskom 
poslovanju, dr. Tribanović koji će dati informacije oko znanstvenog rada i medicinskog 
fakulteta, glavna medicinska sestra Irina Pucić, te Barbić iz područja financija OB Pula. 
Na samoj sjednici bit će data informacija oko problematike s kadrovima, a i mjerama koje je 
Istarska županija uvela, a to je rješavanje stambenih potreba zdravstvenih radnika zaposlenih 
u zdravstvenim ustanovama čiji je osnivač Istarska županija, tj. deficitarnom medicinskom 
kadru, kojega proglasi Upravno vijeće Bolnice. Uvjerenje postoji kako će se time privući veći 
broj doktora i medicinskog osoblja iz drugih regija i država 
Veoma je bitno da se pokrene osnivanje Medicinskog fakulteta zbog kadrova, koji bi studirali 
u Puli i kasnije ostali na ovim područjima. Udovoljavanjem svih zahtjeva a naročito 
kadrovskom opremljenošću može se prerasti u KBC. 



                                                             
 

U predloženim zaključcima se sugeriraju promjene određenih propisa i zakona koje se 
predlažu duži niz godina ali Ministarstvo pruža otpor. 
HZZO ima cjenik za sve usluge u zdravstvu i s obzirom da po tom cjeniku HZZO to ne može 
platiti jer ima nedostatak financijskih sredstava (raspolaže sa 20 milijardi kn a bilo bi potrebno 
oko 22 milijarde kuna). 
HZZO je smanjio te cijene za 25% po kojima plaća, a isto tako po tim cijenama i strancima 
fakturira 75% a ne 100%. Kad bi se usluge plaćale 100% prepolovili bi se gubici u zdravstvu.  
Predlaže se izmjena Pravilnika o specijalizaciji kojim je propisano da se specijalizacije trebaju 
odraditi u KBC. U OB Pula nedostaje 10 liječnika, a istovremeno OB Pula ima 80 doktora po 
cijeloj RH na specijalizaciji za koje mjesečno izdvaja za plaću.  
Izmjena Pravilnika bi se predložila u pogledu da specijalizant treba barem 1 godinu odraditi u 
matičnoj bolnici. 

 

Vili Rosanda navodi kako Sveučilište Pula ima pretpostavku da bi već krajem ove godine se 

moglo krenuti sa Medicinskim fakultetom, pa ga stoga interesira koja je procedura od 

osnivanja Medicinskog sveučilišta do KBC-a tj. koliko to vremenski traje. 

 

Valerio Drandić naglašava kako je preduvjet da se postane KBC da ima u gradu Sveučilišni 

Medicinski fakultet, te da veliki broj matičnih doktora predaje na tom sveučilištu. Sveučilište je 

do sada riješilo kadrove što je jako dobro. OB Pula ima cca 50% potrebnog kadra dok bi ostali 

dolazili iz drugih regija.  

 

Aleksa Vale je mišljenja kako postoji problematika nemobilnosti kadrova. Smatra kada bi svi 

bili zaposlenici Ministarstva da bi se mnogo lakše rješavala kadrovska problematika. 

Pošto je veliki postotak smrtnosti zbog kardioloških smetnji smatra kako bi se trebalo u novoj 

bolnici dobro ekipirati u koronarnoj odnosno invazivnoj kardiologiji. 

Nadalje navodi kako treba biti fokus na kadrovima, a naročito koji su ambiciozni i priznati, koje 

treba nagraditi i platiti subspecijalizacije kako bi ostali na matičnom području. 

 

Valerio Drandić odgovara da sve što je moguće se radi indirektno tj. pomoć u plaćanju 

stanarine. Ministarstvo određuje broj specijalizanata.  

 

Tedija Chiavalona interesira ga koliko je plaćeno kredita za Opću bolnicu Pula, gdje je Istarska 

županija jedina u Republici Hrvatskoj pristala na otplatu dugova. 

 

Tatjana Matošević odgovara da je isplaćeno 10 milijuna €. 

 

Tedi Chiavalon smatra kako je potrebno posebno istaknuti na sjednici Skupštine plan i viziju 

bolnice, Medicinskog fakulteta u Puli, te potrebu za KBC. Isto tako naglasak na problematiku 

specijalizacije, tj. kako 80 specijalizanata koji su na specijalizaciji po cijeloj RH košta 105-110 

milijuna kuna u 5 godina koje OB plaća, a u isto vrijeme OB ima nedostatak 10 doktora. 

 

Valerio Drandić navodi kako će na sjednici biti prezentacija i specifikacija. 

 

Aleksu Vale zanima da li je bila previđena dnevna bolnica u Pazinu koju bi koristilo 

stanovništvo područja središnje i sjeverne Istre. 

 

Valerio Drandić odgovara kako to nije predviđeno. 

 



                                                             
 

Nakon duže rasprave Odbor za financije i proračun jednoglasno donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
Podržava se Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o poslovanju i izgradnji Opće bolnice 
Pula, te se predlaže Skupštini Istarske županije da isto prihvati u predloženom tekstu. 

 

Ad-2. 
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije osobe 

u 2019. godini 
 
Davoirka Maras Tkačuk obrazlaže Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 
domova za starije osobe u 2019. godini. 
Temeljem članka Zakona o socijalnoj skrbi Vlada Republike Hrvatske donijela je Odluku o 
minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za decentralizirano financiranje 
domova za starije i nemoćne osobe u  2019. godini kojom su utvrđeni minimalni financijski 
standardi za decentralizirano financiranje domova za starije i nemoćne osobe za 2019. godinu. 
Sukladno navedenoj Odluci Vlade, sredstva koja osigurava Istarska županija u okviru 
minimalnih financijskih standarda veća su za 7,8% u odnosu na 2018. godinu (1.360.874,00 
kn). Važno je naglasiti da sredstva za financiranje decentraliziranih funkcija i u 2019. godini 
neće biti dostatna za podmirenje redovnih rashoda poslovanja domova te će biti potrebno 
osigurati dodatne izvore financiranja (cca 2,5 milijuna kuna). To se je desilo zbog povećanih 
prava kao što je povećanje plaće po kolektivnom ugovoru, povećanje broja pacijenata.  
 
Tedi Chiavalona interesira kolika je cijena participacije korisnika. 
 
Davorka Maras Tkačuk odgovara kako je prosječna cijena participacije korisnika oko 2.000,00 
kuna. Cijena participacije korisnika u Domu nije povećavana od 2000. godine.  
 
Tedi Chiavalon smatra kako treba naglasiti problematiku dodatnog osiguranja 2,5 milijuna 
kuna, te razmišljat o povećanju participacije korisnika za 10% pa bi se time ostvarilo 1,5 
milijuna kuna. 
 
Vilia Rosandu interesira koji postotak korisnika u ovom trenutku zadovoljavamo sa našim 
domovima, te da li je nekad napravljena revizija lista čekanja. 
 
Davorka Maras Tkačuk odgovara kako imamo 600 korisnika na smještaju a na listi čekanja 
2000 ljudi. Zadužena Komisija provjerava liste čekanja, te se razmišlja koji bi se kriteriji 
primijenili osim kriterija datuma upisa na listu. 
 
Nakon rasprave Odbor za financije i proračun jednoglasno donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
Podržava se Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije 
osobe u 2019. godini, te se predlaže Skupštini Istarske županije da isto prihvati u 
predloženom tekstu. 

 
Ad-3. 

Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i  rasporedu sredstava za 
decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2019. godini 

 
Davorka Maras Tkačuk obrazlaže Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja 
i rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2019. godini. 
Sredstva za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u Istarskoj županiji za 2019. 
godinu utvrđena su Odlukom o minimalnim financijskim standardima za decentralizirane 



                                                             
 

funkcije za zdravstvene ustanove u 2019. godini - za investicijsko ulaganje i investicijsko i 
tekuće održavanje 15.314.946,00 kuna, za otplate kredita 6.300.0000,00 kuna, odnosno u u 
ukupnom iznosu od 21.614.946,00 kuna.   
Odlukom Vlade Republike Hrvatske o minimalnim financijskim standardima za 
decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2019. godini utvrđen je iznos  sredstava 
za investicijsko ulaganje i investicijsko i tekuće održavanje, te iznos sredstava za otplate 
kredita. Iznos  sredstava za investicijsko ulaganje i investicijsko i tekuće održavanje povećao 
se za 2.838.865,00 kuna u odnosu na 2018. godinu, dok je iznos sredstava za otplate kredita 
smanjen za 2.415.043,00 kn. Ukupan iznos sredstava decentraliziranih funkcija za 
zdravstvene ustanove povećan je u odnosu na 2018. godinu u iznosu od 423.822,00 kn 
odnosno 2%. 
 
Nakon rasprave Odbor za financije i proračun jednoglasno donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
Podržava se Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i  rasporedu 
sredstava za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2019. godini, te se 
predlaže Skupštini Istarske županije da isto prihvati u predloženom tekstu. 

 
Ad-4. 

Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2019. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima 

Istarska županija ima osnivačka prava 
 
Davorka Maras Tkačuk obrazlaže Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za 
raspored sredstava decentraliziranih funkcija u 2019. godini između zdravstvenih ustanova 
nad kojima Istarska županija ima osnivačka prava 
Predlaže se utvrđivanje Popisa prioriteta za raspored sredstava decentraliziranih funkcija u 
2019. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima Istarska županija ima osnivačka prava 
i to za: investicijsko ulaganje u prostor, medicinsku i nemedicinsku opremu i prijevozna 
sredstva zdravstvenih ustanova, investicijsko i tekuće održavanje prostora, medicinske i 
nemedicinske opreme i prijevoznih sredstava zdravstvenih ustanova, informatizaciju 
zdravstvene djelatnosti, otplatu kredita. Utvrđeni popis prioriteta dostavlja se na suglasnost 
Ministru zdravstva Republike Hrvatske. 
Nakon rasprave Odbor za financije i proračun jednoglasno donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
Podržava se Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2019. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima Istarska 
županija ima osnivačka prava, te se predlaže Skupštini Istarske županije da isto prihvati u 
predloženom tekstu. 

 
Ad-5. 

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkog društva Plinara 
d.o.o. Pula kod Istarske kreditne banke d.d. Umag 

 
Tatjana Matošević obrazlaže Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za zaduživanje 
trgovačkog društva Plinara d.o.o. Pula kod Istarske kreditne banke d.d. Umag 
Istarska županija ima 10% udjela u vlasništvu trgovačkog društva Plinara d.o.o. Pula. 
Sukladno Zakonu o proračunu Plinara d.o.o. Pula prilikom dugoročnog zaduživanja za 
investiciju mora dobiti suglasnost Istarske županije i ostalih vlasnika.  
Daje se suglasnost za zaduživanje trgovačkom društvu Plinara d.o.o. Pula u iznosu od 
7.000.000,00 kn, odnosno u iznosu od 700.000,00 kuna razmjerno udjelu Istarske županije u 
temeljnom kapitalu društva, radi financiranja projekta izgradnje srednjetlačnog plinovoda od 



                                                             
 

odorizacijske stanice Rovinj – TDR-a u općini Kanfanar. Rok otplate kredita je 4 godine, 
kamatna stopa 1,45%, a kreditor je Istarska kreditna banka Umag. 
Posebno je istaknuto kako davanjem ove suglasnosti od strane Istarske županije se ne ulazi 
u stopu zaduženosti. 
 
Nakon rasprave Odbor za financije i proračun jednoglasno donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
Podržava se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkog društva 
Plinara d.o.o. Pula kod Istarske kreditne banke d.d. Umag, te se predlaže Skupštini Istarske 
županije da isto prihvati u predloženom tekstu. 

 
Ad-6. 

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Bolnice za 
ortopediju i rehabilitaciju „Prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj o dugoročnom kreditnom 

zaduženju u kunama za financiranje adaptacije zgrada bolnice 
Davorka Maras Tkačuk daje na razmatranje Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na 
Odluku Upravnog vijeća Bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj 
o dugoročnom kreditnom zaduženju u kunama za financiranje adaptacije zgrada bolnice 
Bolnica za ortopediju i rehabilitaciju „Prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj je zatražila od Istarske 
županije kao osnivača suglasnost na Odluku Upravnog vijeća, kojom se u svrhu nabave 
financijskih sredstava za financiranje adaptacija zgrada Bolnice Rovinj, odlučuje o 
dugoročnom kreditnom zaduženju u iznosu od 5.000.000,00 kuna, sa fiksnom kamatnom 
stopom od 1,9% kod Zagrebačke banke Zagreb. 
Bolnica planira adaptaciju bolničkog odjela na kojem svake godine borave pacijenti koji 
samostalno plaćaju usluge, te oko 800 pacijenata na liječenju u pratnji inozemnog 
osiguravajućeg društva AUVA Beč.  
 
Nakon rasprave Odbor za financije i proračun jednoglasno donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
Podržava se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Bolnice 
za ortopediju i rehabilitaciju „Prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj o dugoročnom kreditnom 
zaduženju u kunama za financiranje adaptacije zgrada bolnice, te se predlaže Skupštini 
Istarske županije da isto prihvati u predloženom tekstu. 

 
Ad-7. 

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na  Odluku Upravnog vijeća Istarskih 
domova zdravlja o dugoročnom kreditnom zaduženju u kunama za financiranje 
projekta obnove radiološke opreme Istarskih domova zdravlja s digitalizacijom 

 
Davorka Maras Tkačuk obrazlaže Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku 
Upravnog vijeća Istarskih domova zdravlja o dugoročnom kreditnom zaduženju u kunama za 
financiranje projekta obnove radiološke opreme Istarskih domova zdravlja s digitalizacijom 
Istarski domovi zdravlja zatražili su od Istarske županije kao osnivača suglasnost na Odluku 
Upravnog vijeća Istarskih domova zdravlja kojom se u svrhu financiranja projekta obnove 
radiološke opreme Istarskih domova zdravlja sa digitalizacijom, odlučuje o dugoročnom 
kreditnom zaduženju u iznosu od 6.500.000,00 kuna, sa promjenjivom kamatnom stopom od 
1,14% i rokom otplate na 10 godina kod Istarske kreditne banke Umag.  
 
Nakon rasprave Odbor za financije i proračun jednoglasno donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
Podržava se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na  Odluku Upravnog vijeća Istarskih 
domova zdravlja o dugoročnom kreditnom zaduženju u kunama za financiranje projekta 



                                                             
 

obnove radiološke opreme Istarskih domova zdravlja s digitalizacijom, te se predlaže 
Skupštini Istarske županije da isto prihvati u predloženom tekstu. 

 
Ad-8. 

Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav 
javnog navodnjavanja Valtura za 2019. godinu 

 
Uslijed odsutnosti pročelnika Ezia Pinzana, Melita Ferenčić ukratko obrazlaže Prijedlog 
Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav javnog navodnjavanja 
Valtura za 2019. godinu. 
Zakonskom odredbom je definirano kako je predstavničko tijelo jedinice područne (regionalne) 
samouprave u čijem su vlasništvu izgrađene građevine za navodnjavanje ovlašteno, svojom 
odlukom, propisati visinu i obvezu plaćanja naknade za navodnjavanje. Troškovi rada i 
održavanja sustava za navodnjavanje koji se ugrađuju u naknadu za navodnjavanje sastoje 
se od fiksnih i varijabilnih troškova.  
 
Nakon rasprave Odbor za financije i proračun jednoglasno donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
Podržava se Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav 
javnog navodnjavanja Valtura za 2019. godinu, te se predlaže Skupštini Istarske županije da 
isto prihvati u predloženom tekstu. 

 
 
Završeno u 10,00 sati. 
 
Zapisnik vodila: 
Silvija Klarić 

         Predsjednik Odbora 
         Tedi Chiavalon 

 


